
Beste college leden,

GemeenteBelangen, maakt zich veel zorgen wat er op dit moment gebeurt met een grote groep 
inwoners van Raalte, dat zijn onze agrariërs ondernemers, ze zien geen perspectief voor de 
agrarische activiteiten, wat zijn de gevolgen voor voedselzekerheid, economische gevolgen we zien 
dat de doelen die de minister van De Wal stelt niet haalbaar zijn en dat het geen garantie is dat het 
meerwaarde heeft voor de natuur.  We zien veel emotie wat we ook goed begrijpen.

We hadden graag gezien, zoals velen dat het botum up geregeld zou worden samen natuur en 
landbouw moet naast elkaar kunnen bestaan. Dit gebeurt helaas niet.

Wat kunnen we hier in Raalte doen!

Is klaar staan voor hen, een luisterend oor bieden en in gesprek blijven met de boeren. We willen 
vragen aan de verantwoordelijk wethouder om direct na het zomer reces te komen met een voorstel 
hoe wij als gemeente de boeren kunnen helpen die door het stikstofdossier op welke manier dan ook 
in de problemen komen.


